


SPORTS TOTO MALAYIA SDN BHD 
 
JACKPOT SYSTEM PLAY CONTEST 2014 
 
 
Rules & Regulations: 
 
1. The contest period is from 21st August till 21st September 2014.  
 Allocation of prizes 

(i) Grand prize x 2 
(ii) 1st prize x 10 
(iii) 2nd prize x 150 

   
2. You will receive a contest form for any purchase of Sports Toto Jackpot games System Play* in a 

single-ticket, and the ticket purchase date must be from 21st August to 21st September 2014.   
 
3. This contest is open to all residents of Malaysia aged 21 and above. Employees and immediate family 

members of Sports Toto Malaysia Sdn Bhd., Sports Toto agents and agents’ employees are not eligible 
to enter this contest. 

 
4. No photocopied of contest form is allowed and incomplete or ineligible forms will be disqualified. 
 
5. All contest forms must be received by 24th September 2014. Contest forms must be dropped-off at the 

contest box placed at every Sports Toto sales outlets. 
. 
6. All winners will be notified by email or phone. 
 
7. Winners must claim their prize at their own expense, within 14 days from the date of notification. Prizes 

not claimed after this period will be forfeited. 
 
8. Judging will be based on the correct answers given. Judges’ decisions are final. 
 
9. The organizer reserves the right to substitute the prizes with other prizes of similar value. 
 
10. Prizes are not exchangeable for cash. 
 
11. Sports Toto (M) Sdn. Bhd. reserves the right to publish or display the names and/or photographs of 

winners for advertising or publicity purposes.  
 
12. Data Protection and Privacy statement. Protecting your privacy is important to us. In compliance with 

the Personal Data Protection Act 2010, view our privacy statement here. 
http://www.sportstoto.com.my/popup_private_policyE.asp 

 
* Toto Jackpot games System Play include Toto 4D Jackpot, Toto 4D Jackpot i-system, Supreme Toto 6/58, 
Supreme Toto 6/58 Ez-bet, Power Toto 6/55, Power Toto 6/55 Ez-bet, Mega Toto 6/52 and Mega Toto 6/52 
Ez-bet. 
 
 

 

 

 

 

 

http://www.sportstoto.com.my/popup_private_policyE.asp


多多博彩马来西亚私人有限公司 

多多积宝系统玩法竞赛 2014 

 

条规: 

 

1. 竞赛日期从 2014 年 8 月 21 日至 9 月 21 日 

 竞赛奖项分配 

(i) 巨奖 x 2 

(ii) 首奖 x10 

(iii) 二奖 x 150 

 

2． 随购买任何多多积宝游戏系统玩法的单一彩票您就可获得一张参赛表格。每张彩票的购票日期必须是从

2014 年 8 月 21 日至 9 月 21 日。 

 

3. 此项竞赛是公开给所有 21 岁及以上的马来西亚居民参加。唯多多博彩马来西亚私人有限公司的职员及其

直系亲属，多多博彩代理商及其职员一概不得参加。 

 

4. 复印的参赛表格不被接受。所有不完整或字迹模糊不清的参赛表格将作废。 

 

5． 所有的参赛表格则需于 2014 年 9 月 24 日前呈上。参赛表格可投入多多博彩销售站内的参赛投置箱。 

  

6． 所有优胜者将获电邮或电话通知。 

 

7． 优胜者必须在 14 天内（从通知日期算起）自费前来领取奖品。逾期未领取的奖品将被没收。 

 

8． 评审团将根据正确的答案来评审。评审团的决定为最后决定。 

 

9. 主办当局有权以其他同等价值的奖品来替代有关的奖品。 

 

10. 奖品不可兑换成现金。 

 

11. 多多博彩马来西亚私人有限公司有权刊登或发布优胜者的姓名及/或照片，作为广告或宣传用途。 

 

12． 资料保护和隐私声明。保护您的隐私对我们很重要。符合 2010 年个人资料保护法，在这里查看我们的隐

私声明。http://www.sportstoto.com.my/popup_private_policyE.asp 

 
 

多多积宝游戏系统玩法包括多多万字积宝，多多万字积宝 i-系统，好运多多六合彩(6/58)，至尊多多六合彩(6/55)，

无敌多多六合彩(6/52)及乐多游戏 Ez-Bet。 

 

http://www.sportstoto.com.my/popup_private_policyE.asp

